
Tercera reunió Comissió de Seguiment Fòrum Jove BCN            

(9 de febrer de 2022) 
 

ORDRE DEL DIA 

 1. BENVINGUDA ........................................................................................................................................ 1 

2. RECOMANACIONS FINALS DEL FÒRUM JOVE. ..................................................................... 2 

3. ACTE RETORN POLÍTIC ......................................................................................................... 3 

4. SEGUIMENT ......................................................................................................................... 3 

5. TANCAMENT ........................................................................................................................ 4 

 

ASSISTÈNCIA  

Nombre Representante 

 

Marc Serra 

Bcomú, regidor Drets de 

Ciutadania i Participació 

 

Joan Ramón Riera 

PSC, regidor d’Infància, Joventut i 

Persones grans 

Josep de Barberà Assessor del regidor d’Infància, 

Joventut i Persones Grans 

Sandra Salvador Assessor de regidoria de Drets de 

Ciutadania i Participació 

Max Zañartu ERC 

Arnau Vives Junts (excusa a Ferran Mascarell) 

Óscar Ramírez PP 

Guillem Coronado Martínez Fòrum Jove 

Júlia Jiménez Sánchez Fòrum Jove 

Patty  CJB 

Orland Blasco Democràcia Activa 

Alicia Aguilera Departament de Joventut 

Elisenda Ortega Innovació Democràtica 

Inés Martínez Espai Coneix SCCL-secretaria 

Yago Bermejo Deliberativa 

 

 

 

 



1. BENVINGUDA 

 

El regidor Marc Serra dona la benvinguda a la darrera sessió de la Comissió de seguiment, 

convida a l’acte del retorn polític dijous 17 de febrer i fa esment a l’ordre del dia de la sessió 

enviat pel xat. 

Joan R. Riera dona les gràcies a tota la participació: joves, partits polítics, etc i que s’ha 

treballat molt de manera interna per poder fer el retorn a les recomanacions. Comenta que les 

propostes dels joves han arribat prou raonades i s’havia fet una molt bona feina i els polítics 

han volgut fer possible el màxim de recomanacions que han. També comenta que el Pla de 

joventut ha de ser capaç de donar resposta a l’exigència del jovent de Barcelona.  

 

2. RECOMANACIONS FINALS DEL FÒRUM JOVE 

 

Es dona la paraula al jovent participant per explicar les recomanacions amb la relatoria visual i 

la seva experiència:  

Guillem explica salut mental: hi ha 8 propostes i totes les de salut mental es van aprovar per la 

votació general de tot el jovent participant. Ens explica la més prioritzada com a exemple de 

les propostes fetes. 

Julia ens explica educació i destaca “M’he format i ara què”  per la connexió entre el món 

formatiu i el món laboral i “la universitat no ho es tot” perquè els camins haurien de ser 

diversos per arribar a emancipar-se i sentir-se bé. 

I, en quant a emancipació no totes les recomanacions van ser aprovades i la que més li va 

cridar l’atenció va ser “Operació Atrapa al Jove” per tenir més accés i informació dels serveis 

de l’Ajuntament per poder arribar a totes les persones joves ja que, entre d’altres coses: hi ha 

molts serveis i recursos que desconeixíem i és molt important que arribin i posar-los en marxa. 

Guillem fa incidència en la part del Pla de comunicació necessari i transversal per tots els 

serveis i la importància de conèixer els serveis. 

Ens dona a paraula a preguntes per part de les persones presents al jovent participant: 

Arnau Vives vol agrair la feina i excusa al regidor Mascarell i pregunta com s’han fet les 

votacions al 70% que és respost per part del Marc Serra. 

Óscar Ramírez també dona les gràcies a la feina feta, principalment al jovent pel debat i 

deliberació per la part d’esforç i bona feina. Considera que l’administració ha de fer la seva 

feina per donar resposta a l’ajuntament i adaptar-nos amb el document obert perquè la 

realitat del jovent és molt dinàmic i s’ha d’ intentar incorporar totes les propostes per 

polítiques públiques des de les administracions. Segons Ramírez, l’Ajuntament ha  de treballar 

per poder comunicar bé i això s’ha de portar en els programes polítics de tots els partits per les 

següents eleccions. 

 

 



3. ACTE DE RETORN POLÍTIC 

 

El regidor Marc Serra explica l’acte de retorn polític: horari, lloc, presència de l’alcaldessa, 

representació del jovent (volem àmplia representació) i que sigui un acte bidireccional per 

generar el debat i que el caràcter deliberatiu de tot el procés ho tingui també aquest acte.  

L’acte començarà pel vídeo amb les experiències dels joves que s’ha fet durant el procés, 

després cadascuna de les regidories donarà resposta al seu bloc i s’obrirà un debat amb el 

jovent allà present sobre les respostes a les recomanacions.  

Es convida ferventment a les persones de la Comissió de Seguiment a acudir a l’acte de retorn 

polític. 

Guillem Coronado pregunta per què s’ha triat dijous a la tarda si totes les reunions s’ha pogut 

fer divendres i dissabte, ja que és possible que alguns no puguin assistir, com ell mateix, i que li 

hauria agradat estar-hi.  Marc Serra respon que per agendes de tothom s’ha hagut de 

consensuar aquesta data i finalment s’ha decidit així.  

Max Zañartu opina que fer l’acte al Saló de Cent és correcte, pot ser un dia per la tarda és més 

complica. Comenta que en el seu moment va demanar que el retorn es pogués fer en plenari 

(divendres matí) amb presència de joves.  

Marc Serra respon que, tal i com marca el reglament de participació existent ara mateix, els  

joves ni cap ciutadà no poden intervenir. Joan Ramon Riera confirma que no hi ha cap 

problema en presentar-lo a plenari i que es posarà com a punt en un del propers plenaris: 

febrer o març, per donar legitimitat màxima. 

Oscar Ramírez se suma a aquesta proposta de presentar-lo a plenari com a màxim òrgan de 

representació de l’Ajuntament de Barcelona. Marc Serra confirma que es mirarà en quin 

plenari es pot presentar.  

Joan Ramon Riera s’acomiada i demana disculpes.  

Marc Serra informa de la intervenció artística i d’una persona influencer amb codis més jove 

per moderar l’acte i  poder arribar-hi a la màxima gent jove possible.  

4. SEGUIMENT DEL FÒRUM JOVE  

 

Marc Serra informa que tot i que el dia 17 finalitza el Fòrum jove i la Comissió de seguiment fa 

la seva última reunió per aquest procés, està previst que a finals d’any es convoqui una nova 

comissió de seguiment amb representants dels joves per fer monitoratge del seguiment i 

avaluació de les propostes del Fòrum Jove (més o menys 6 mesos després de la finalització del 

procés). També està previst incorporar al Pla d’Adolescència i Joventut de la regidoria de 

Joventut es propostes, tant les validades com no les no validades. També es recorda que 

s’entoma una campanya de comunicació per arribar al jovent.   

El tema de seguiment era important i Serra pregunta als joves els hi sembla adequat aquesta 

manera, els quals responen positivament.  

Yago convida a seguir el pols del jovent pel seguiment de les propostes.  

Es dona per finalitzada la 3a i última reunió de la comissió de seguiment del Fòrum Jove. 


